
1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τα έξοδα κηδείας, δύο μέτρα και σταθμά
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-10-2019

Επιφάνεια: 119.68 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα έξοδα κηδείας, δύο μέτρα και σταθμά

Κύριε διευθυντή

Είμαι συνταξιούχος του υπουρ
γείου Εθνικής Παιδείας και 
Θρησκευμάτων (Δημόσιο), ως 

καθηγητής ΑΕΙ, και του πρώην 
ΤΣΑΥ ως ιατρός.

Μετά τον θάνατο της συζύ
γου μου (Ιούλιος 2018), υπέβαλα 
τα απαραίτητα δικαιολογητικά 
για τα έξοδα κηδείας, για μεν 
το Δημόσιο στον ΕΦΚΑ - Υπο
κατάστημα Καλλιθέας, για δε το 
πρώην ΤΣΑΥ στον ΕΦΚΑ οδού 
Αχαρνών. Από μεν το Δημόσιο 
τα έξοδα κηδείας κατατέθηκαν 
σε τραπεζικό μου λογαριασμό 
εντός δέκα εργάσιμων ημερών, 
όπως με είχαν ενημερώσει, από 
δε το πρώην ΤΣΑΥ ήταν ακόμη 
σε αναμονή την 11/10/19, ήτοι 
δεκατέσσερις και πλέον μήνες.

Εδώ αξίζει να σημειωθεί ότι 
μου γνωστοποιήθηκε εγγρά- 
φως με ημερομηνία 14/6/19 η 
υπ’ αριθμόν 707/2019 απόφαση 
του ΕΦΚΑ της οδού Αχαρνών ότι 
έχει εγκριθεί το σχετικό ποσόν

των εξόδων κηδείας. Τον Αύ
γουστο του 2019 σε ερώτησή 
μου στον αρμόδιο υπάλληλο του 
ΕΦΚΑ της οδού Αχαρνών (πρώ
ην ΤΣΑΥ), γιατί καθυστερεί η 
κατάθεση του οφειλομένου και 
ήδη εγκριθέντος ποσού, έλαβα 
την απάντηση ότι εντός του Αυ- 
γούστου και το αργότερο εντός 
του Σεπτεμβρίου η οφειλή θα 
κατατεθεί. Διερωτώμαι γιατί να 
υπάρχει αυτή η τεράστια χρονι
κή διαφορά ασυνέπειας ως προς 
το πρώην ΤΣΑΥ σε σύγκριση με 
το Δημόσιο, τη στιγμή που και 
οι δύο υπηρεσίες εποπτεύονται 
από την ίδια αρχή, δηλαδή ΕΦ
ΚΑ - Υπουργείο Εργασίας, Κοι
νωνικής Ασφάλισης και Κοινω
νικής Αλληλεγγύης.

Η επιστολη μου αυτή μπορεί 
να είναι προσωπική, αλλά πι
στεύω ότι θα αφορά και σε άλ
λους ασφαλισμένους του πρώ
ην ΤΣΑΥ.

ΛΕΩΝΙΔΑΣ Γ. ΜΟΡΦΗΣ
Βάρκιζα
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1  ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΠΕΝΤΕΛΗΣ: «Θα αποτρέψουμε τη
μεταφορά των προσφυγόπουλων στο "Αμ. Φλέμινγκ"»

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 233.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΠΕΝΤΕΛΗΣ

«θα αποτρέφουμε 
τη μεταφορά των 
προσφυγόπουλων 
στο "Αμ. Φλέμινγκ"»
ΔΕΝ ΚΑΝΕΙ ΠΙΣΩ η δημοτική αρχή του Δή
μου Πεντέλης, με τη δήμαρχο της πόλης να 
εμμένει στην αρχική της θέση, αρνούμενπ 
το ενδεχόμενο φιλοξενίας ασυνόδευτων 
ανηλίκων στην Πτέρυγα Μπόμπολα του 
νοσοκομείου «Αμαλία Φλέμινγκ», και δη
λώνει ότι θα προχωρήσει σε ένδικα μέσα 
προκειμένου να ακυρώσει την απόφαση 
παραχώρησης του κτιρίου από τον ΕΦΚΑ 
στο υπουργείο Προστασίας του Πολίτη.

Η δήμαρχος Πεντέλης, Δήμητρα Κεχα
γιά, διαμηνύει σε όλους τους τόνους ότι ο 
δήμος και οι κάτοικοι της περιοχής έχουν 

τη δύναμη να 
αποτρέψουν τη 
μεταφορά των 
προσφύγων και 
μεταναστών στο 
κτίριο επί της λε
ωφόρου Πηγής 
στα Μελίσσια, 
τονίζοντας ότι ο 
δήμος θα αναλά- 
βει να φιλοξενή
σει συγκεκριμένο 
αριθμό ατόμων 
βάσει των δυνα
τοτήτων και των 
δομών που δια
θέτει και ότι θα 
υποδείξει ο ίδιος 
τους πιθανούς 
χώρους φιλοξε

νίας. Παράλληλα, υπογραμμίζει ότι στην 
Οικονομική Επιτροπή, που θα συγκληθεί 
μεθαύριο Παρασκευή 25 Οκτωβρίου, θα 
ανατεθεί σε δικηγόρο να προσβάλει δικα
στικά την απόφαση του υπουργού Εργασίας 
Γιάννη Βρούτση να παραχωρήσει την Πτέ
ρυγα Μπόμπολα, που ανήκει στον ΕΦΚΑ, 
στο υπουργείο Προστασίας του Πολίτη.

Η κ. Κεχαγιά θα συναντηθεί σήμερα με 
τον περιφερειάρχη Αττικής Γιώργο Πατού
λη όπου και αναμένεται να του θέσει το 
ζήτημα, ενώ στο δημοτικό συμβούλιο της 
30ής Οκτωβρίου θα παρουσιάσει συγκεκρι
μένο πλαίσιο δράσεων. «Το σχέδιό μας θα 
καλύπτει όλες τις πτυχές του θέματος και 
σε κάθε περίπτωση θα έχει αγωνιστικές εκ
δηλώσεις και κινητοποιήσεις τις οποίες θα 
οργανώσει ο δήμος μας και φυσικά δεν θα 
επιτρέψει να καπελωθούν από κανέναν. Ο 
δήμος μας θα δείξει για ακόμη μια φορά τη 
φιλοξενία του σε όσους πρόσφυγες έχουν 
ανάγκη τη βοήθειά μας, κάτω όμως από τον 
συνολικό σχεδίασμά που θα υπάρξει για 
όλους τους δήμους της Αττικής» καταλήγει 
η ανακοίνωση.

•k
Ο δήμος θα 
αναλάβει να 
φιλοξενήσει 
συγκεκριμένο 
αριθμό ατόμων 
βάσει των 
δυνατοτήτων και 
των δομών που 
διαθέτει και θα 
υποδείξει ο ίδιος 
τους πιθανούς 
χώρους φιλοξενίας

ΔΙΑΛΕΚΤΗ ΑΓΓΕΛΗ



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν απεργούν οι γιατροί του Νοσοκομείου
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-10-2019

Επιφάνεια: 130.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I Δεν απεργούν οι γιατροί 
του Νοσοκομείου
«Ολοι» στις θέσεις τους σήμερα, 
παρά την απόφαση της Ομοσπονδίας

Κανονικά θα λειτουργήσουν σήμερα το Νοσοκο
μείο Βόλου και τα Κέντρα Υγείας του Νομού Μα
γνησίας. Η Ενωση Νοσοκομειακών Γιατρών Ν. 
Μαγνησίας δεν συμμετέχει στην 24ωρη κινητο
ποίηση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας του κλά
δου, που έχει προκηρυχθεί για σήμερα Τετάρτη 
23 Οκτωβρίου.

«Δεν πήραμε καμία απόφαση ως πρωτοβάθμιο 
συνδικαλιστικό όργανο για να συμμετέχουμε στην 
απεργία. Δεν μπορώ ωστόσο να υποδείξω σε κανό
ναν συνάδελφο τι θα κάνει. Είναι δικαίωμα και επι
λογή του καθενός να αποφασίσει αν θα απεργήσει 
ή όχι», σημείωσε χαρακτηριστικά στον ΤΑΧΥΔΡΟ

ΜΟ ο πρόεδρος της Ενωσης Παύλος Μαλινδρέτος.
Να σημειωθεί πως εδώ και ένα μεγάλο διάστημα 

οι απεργιακές κινητοποιήσεις στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας έχουν ατονήσει, ενώ είναι χαρακτηριστικό 
πως όποτε προκηρύχθηκε 24ωρη απερνία η συμ
μετοχή ήταν απογοητευτική (καταγράφονταν ως 
απεργοί μόνο οι συνδικαλιστές), γεγονός που εν
δεχομένως να έχει διαδραματίσει και αυτό το ρό
λο του, ώστε να μη συμπορεύεται η Ενωση Νοσο
κομειακών Γιατρών κάθε φορά με τα κελεύσματα 
της Ομοσπονδίας.Στα αιτήματα που θέτει πάντως 
η ΟΕΝΓΕ υπόψη της πολιτικής ηγεσίας του υπ. 
υγείας με αφορμή τη σημερινή κινητοποίηση είναι 
η πρόσληψη μόνιμου προσωπικού, αιτείται τη μο
νιμοποίηση όλων των επικουρικών γιατρών. Επί
σης ζητείται η άμεση επαναφορά των μισθών των 
νιατρών στα επίπεδα του 2012 καθώς και του 
13ου και 14ου μισθού, καθώς επίσης αύξηση της 
κρατικής χρηματοδότησης για τις δημόσιες μονά
δες υγείας.
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1  Στο Αμβούργο η Αλεξία χάρη στην αγάπη του
κόσμου!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 328.46 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στο Αμβούργο 
η Αλεξία χάρη 
στην αγάπη 
του κόσμου!

Η Εκκλησία και οι EXXnves συγκέντρωσαν 
100.000 ευρώ για τη θεραπεία ms 8xpovns, 
μετά το «όχι» του Υγειονομικού Συμβουλίου

Από τη
Ρίτα ΜεΒά
rraela@dimokratianews.gr

Σ
ε εξειδικευμένο κέντρο 
αποκατάστασης στο Αμ
βούργο της Γερμανίας φτά
νει σήμερα το απόγευμα η 
μικρή Αλεξία, όπου θα πα- 
ραμείνει τουλάχιστον για 5,5 μήνες. Η 
ανταπόκριση του κόσμου αλλά και της 

Εκκλησίας, του Αρχιεπισκόπου Αθη
νών Ιερωνύμου και του 
μητροπολίτη θηβών και 
Λεβαδείας Γεωργίου είναι 
συγκινητική, καθώς κατά- 
φεραν να συγκεντρώσουν 
μέσα σε 13 ημέρες το πο
σό των 100.000 ευρώ που 
απαιτείται για την πολύμη
νη θεραπεία της στο υπερ
σύγχρονο κέντρο.

Είχε προηγηθεί η άρ
νηση του Ανωτάτου Υγει
ονομικού Συμβουλίου 
του υπουργείου Υγεί
ας, σης 9 Οκτωβρίου, στο 
αίτημα της οικογένειας για τη μετα
φορά της βχρονης στο συγκεκριμέ
νο κέντρο αποθεραπείας. Η αιτιολο
γία ήταν ότι η ενδεδειγμένη αποθε
ραπεία του κοριτσιού μπορεί να γίνει 
και στα υπερσύγχρονα κέντρα απο
κατάστασης που διαθέτει η χώρα μας 
και μάλιστα ο ΕΟΠΥΎ αναλάμβανε να 
καλύψει εξ ολοκλήρου το κόστος.

Οπως είναι φυσικό, οι γονείς, που 
πάντα θέλουν το καλύτερο για το παι
δί τους, δεν εγκατέλειψαν τον αγώνα

τους, δημοσιοποίησαν την επιθυμία 
τους και ζήτησαν τη βοήθεια του κό
σμου. «Το παιδί παίρνει σήμερα εξιτή
ριο από τη Νευρολογική Κλινική του 
Νοσοκομείου Παίδων “Αγλαΐα Κυρι
άκού” και το μεσημεράκι πετάμε για 
το Αμβούργο της Γερμανίας» είπε στη 
«δημοκρατία» ο Λουκάς Σαμαρτζής, 
πατέρας της δχρονης Αλεξίας που δέ- 
χτηκε αδέσποτη σφαίρα στο κεφαλι το 
περασμένο Πάσχα στο χωριό θεσπιές 
Βοιωαας, και πρόσθεσε:

«Η αποκατάσταση θα 
ολοκληρωθεί, σε πρώτη 
φάση, σε 5,5 μήνες και 
ανάλογα με την εξέλιξη 
που θα έχει θα μας ενη
μερώσουν εάν θα χρεια
στεί να μείνει περισσότε
ρο. Είναι ένα κέντρο ειδι
κό για παιδάκια, με παλ- 
λές επιτυχίες σε πολύ 
δύσκολα περιστατικά, θέ
λω να ευχαριστήσω τον 
κόσμο που μέσα σε λίγες 
ημέρες ανταποκρίθηκε 
στο αίτημά μας και κατα

φέραμε να συγκεντρώσουμε το ποσό 
των 1000.000 ευρώ που χρειάζεται για 
τη θεραπεία. Επίσης ευχαριστώ μέσα 
από την καρδιά μου τον Αρχιεπίσκο
πο Ιερώνυμο και τον μητροπολίτη θη
βών και Λεβαδείας για την πολύτιμη 
υποστήριξή τους. Το παιδί μου είναι 
καλύτερα, (ραίνεται όα μας αναγνωρί
ζει, μας χαμογελάει και κουνάει λίγο το 
ένα χεράκι του. Από το καλοκαίρι έχει 
παρουσιάσει βελτίωση, γι’ αυτό και οι 
ελπίδες μας έχουν αναπτερωθεί».

Η μικρήΑλεξία στο 
νοσοκομείο
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1  ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ: Γέννησε το βρέφος σπίτι και μετά το
παράτησε σε πολυκατοικία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 229.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Γέννησε ίο 
βρέφος σπίτι και 
μετά το παράτησε 
σε πολυκατοικία
ΓΕΝΝΗΣΕ στο σπίτι με 
τη βοήθεια του συντρό
φου της και του αδελφού 
της. Πήρε το νεογέννητο 
κοριτσάκι της, το τύλι
ξε σε πετσέτα και βγήκε 
στον δρόμο. Περπάτησε 
μόλις 170 μέτρα πριν το 
ακουμπήσει στην είσοδο 
πολυκατοικίας. Η 25χρο- 
νη από τη Θεσσαλονίκη 
επέστρεψε σπίτι της, όπου 
λίγη ώρα αργότερα την 
εντόπισαν στελέχη της 
ΕΛ.ΑΣ. Το νεογνό είχαν 
βρει ένοικοι της πολυκα
τοικίας όπου το παράτησε 
και είχε μεταφερθεί στο 
Ιπποκράτειο νοσοκομείο.

Το συμβάν σημειώθηκε 
χθες στο μεσημέρι στην 
περιοχή Ανάληψη της 
Θεσσαλονίκης. Γύρω στις 
13:00 η 25χρονη βγήκε 
από το σπίτι της στην 
οδό Γεωργίου Παράσχου 
4 και άφησε το «αγγε
λούδι» της στην είσοδο 
της πολυκατοικίας στην 
οδό Ιακώβου Πολυλά 5.
Το νεογνό, βάρους 2.500 
γραμμαρίων, παρελή- 
φθη από ασθενοφόρο 
του ΕΚΑΒ -το πλήρωμα 
του οποίου τοποθέτησε 
το "κλιπ" στον ομφάλιο 
λώρο του νεογέννη
του, που ήταν πρόχειρα 
κομμένος- και μεταφέρ
θηκε στο νοσοκομείο 
Ιπποκράτειο. Σύμφωνα με 
τη διοίκηση του νοσοκο
μείου, η κατάσταση της 
υγείας του είναι καλή και 
προληπτικά νοσηλεύεται 
στη Μονάδα Εντατικής 
Νεογνών του ΕΣΥ στο 
Ιπποκράτειο.

Στο ίδιο νοσοκομείο 
μεταφέρθηκε -μετά τον 
εντοπισμό της από τους 
αστυνομικούς- και η 
25χρονη. Σύμφωνα με 
πληροφορίες, το διαμέρι
σμα ήταν μέσα στα αίματα 
από τον τοκετό, ενώ εντός 
του βρισκόταν και ο σύ
ντροφος της νεαρής. Κατά 
την εξέτασή της διαπιστώ
θηκε ότι δεν έχει ακόμη 
αποκολληθεί ο πλακού
ντας, οπότε οδηγήθηκε 
στην αίθουσα τοκετών. Η 
σωματική της υγεία είναι, 
σύμφωνα με τη διοίκηση 
του νοσοκομείου, καλή.
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1  Μαζικός αγώνας ενάντια στην εμπορευματοποίηση
και την «ευέλικτη» εργασία στην Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 838.05 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΣΗΜΕΡΑ

Μαζικός αγώνας ενάντια στην εμπορευμαιοποίηση
και την «ευέλικτη» εργασία στην Υγεία
✓ Συγκέντρωση στο ρετρό «Ευαγγελισμός» στις 10 π.μ. 
και πορεία στο υπουργείο Υγείας.
Κάλεσμα συμμετοχής από το ΠΑΜΕ Υγείας - Πρόνοιας
✓ Απεργουν οι γιατροί σε όλη τη χώρα και οι υγειονομικοί 
στην περιφέρεια. Στάση εργασίας για τους εργαζόμενους 
στα νοσοκομεία της Αττικής
• Στο επίκεντρο του απεργιακού αγώ- · Σε κλιμάκωση του αγώνα καλεί το ΠΑΜΕ, για μαζικές 
να οι χιλιάδες εργαζόμενοι με ελαστι- προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και μονιμοποίηση όλων, ου- 
κές σχέσεις, που βρίσκονται αντιμέτω- σιαστικές αυξήσεις στους μισθούς, πλήρη και επαρκή κρα- 
ποι με τον κίνδυνο να απολυθούν, προ- τική χρηματοδότηση, κατάργηση κάθε πληρωμής των ασθε-
σθέτοντας νέες ελλείψεις στα ήδη δι- νών, αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν Υγεία - Πρόνοια, 
αλυμένα από προσωπικό νοσοκομεία. ςελ. is
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1  Μαζικός αγώνας ενάντια στην εμπορευματοποίηση και την «ευέλικτη»
εργασία στην Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Σήμερα η πανυγειονομική κινητοποίηση
Προσυγκέντρωση στις 10 π.μ. στο μετρό «Ευαγγελισμός» και πορεία στο υπουργείο Υγείας

και «αντικαθίστανται» από άλλους συμβασιούχους, που θα τους ακο
λουθήσουν σύντομα και αυτοί στην ανεργία.

- 1.100 επικουρικοί γιατροί με την πρόσφατη απόφαση του Ελε
γκτικού Συνεδρίου οδηγούνται σε κίνδυνο απόλυσής τους.

- Για εκατοντάδες επικουρικούς άλλων ειδικοτήτων που δεν θα 
προσληφθούν με την προκήρυξη 2Κ/2019, οι συμβάσεις τους λή
γουν τους επόμενους μήνες.

- Περίπου 4.000 εργαζόμενοι μέσω ΟΑΕΔ, παρότι στην πρόσφατη 
κινητοποίηση σωματείων υγειονομικών οι εκπρόσωποι των υπουργείων 
Εργασίας και Υγείας διαβεβαίωσαν για την παράταση της σύμβασής 
τους, σύντομα θα αντιμετωπίσουν ξανά τον κίνδυνο της απόλυσης.

- 208 ειδικευμένοι γιατροί βρίσκονται αντιμέτωποι με την προσπά
θεια της κυβέρνησης να ακυρώσει την πρόσληψή τους στα Τμήματα 
Επειγόντων Περιστατικών των δημόσιων νοσοκομείων.

«Ολο και περισσότεροι συνειδητοποιούμε ότι η πηγή των προβλη
μάτων είναι η υλοποίηση από όλες τις κυβερνήσεις - ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, 
ΠΑΣΟΚ - της στρατηγικής της ΕΕ, σύμφωνα με την οποία η Υγεία εί
ναι "ατομική ευθύνη", η υγειονομική περίθαλψη είναι εμπόρευμα που 
"πουλιέται και αγοράζεται" και πρέπει να υπόκειται στους νόμους της 
αγοράς, και οι παροχές Υγείας πρέπει να μειωθούν γιατί αυξάνουν το 
"μη μισθολογικό κόστος" και εμποδίζουν την κερδοφορία των επιχει
ρηματικών ομίλων (...) Στόχος τους είναι να εξοικονομούν με τις περι
κοπές κρατικά κονδύλια για επιδοτήσεις και φοροαπαλλαγές στους 
επιχειρηματικούς ομίλους και να εξασφαλίζουν πελατεία και σίγουρη

κερδοφορία σε ιδιωτικές κλινικές, διαγνωστικά κέντρα και 
ασφαλιστικές εταιρείες», αναφέρει στο κάλεσμά της η Πα
νελλαδική Γραμματεία Υγείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ.

Κινητοποιήσεις σε άλλες πόλεις
Παράλληλα με τη συγκέντρωση στην Αττική, κινητοποι

ήσεις θα πραγματοποιηθούν σήμερα, Τετάρτη, και σε άλ
λες πόλεις της χώρας:
• Το Εργατικό Κέντρο Πάτρας μαζί με σωματεία και φο
ρείς της πόλης καλούν σε απεργιακή συγκέντρωση στην 
6η ΥΠΕ στις 10.30 π.μ.
• Ο Σύλλογος Εργαζομένων Νοσοκομείου Λευκάδας κα- 
λεί τους εργαζόμενους του νοσοκομείου σε απεργιακή συ
γκέντρωση σπιν είσοδο του νοσοκομείου, στις 10 π.μ.
• Το Σωματείο Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ καλεί σε απεργια- 
κή συγκέντρωση στις 10 π.μ. στο σαλόνι του νοσοκομείου.
• Στα Τρίκαλα θα πραγματοποιηθεί κινητοποίηση στην κε
ντρική είσοδο του Γενικού Νοσοκομείου, στις 10.30 π.μ., 
με κάλεσμα σωματείων και φορέων, ύστερα από σχετική σύ

σκεψη που πραγματοποίησαν.

Καθημερινές αγωνιστικές 
πρωτοβουλίες για μόνιμη 
και σταθερή δουλειά

Ενόψει και της σημερινής πανυγειονομικής απεργιακής κινητοποίη
σης, το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ευαγγελισμός» πραγ
ματοποίησε καθημερινές αγωνιστικές παρεμβάσεις, απαιτώντας τη 
μονιμοποίηση όλων των εργαζομένων με ελαστικές εργασιακές σχέ
σεις. Μόνο στον «Ευαγγελισμό» υπηρετούν περίπου 600 εργαζόμενοι 
με τέτοιου είδους εργασιακές σχέσεις (περίπου το 20% του συνόλου).

Χτες, το Σωματείο μαζί με αντιπροσωπεία των 70 εργολαβικών τρα
πεζοκόμων και μαγείρων έκαναν καταγγελία στην Επιθεώρηση Ερ
γασίας, καθώς είναι απλήρωτοι για το Σεπτέμβρη. Στο επίκεντρο των 
κινητοποιήσεων μπαίνουν και οι 280 καθαρίστριες που έχουν συνά
ψει ατομικές συμβάσεις με τη διοίκηση του νοσοκομείου και αναμέ
νεται να απολυθούν τέλη Δεκέμβρη. Κι όλα αυτά όταν ακόμη και με 
αυτό το ανεπαρκές οργανόγραμμα του νοσοκομείου υπάρχουν πά
νω από 700 κενές θέσεις.

Σωματείο και εργαζόμενοι επισημαίνουν ότι απαιτείται η μονιμοποί
ηση χωρίς όρους και προϋποθέσεις όλων των «ελαστικά» εργαζομέ
νων που υπηρετούν σήμερα στον «Ευαγγελισμό», αλλά και να γίνουν 
επιπλέον προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, με βάση τις ανάγκες.

Σ
ε πανυγειονομική απεργιακή κινητοποίηση 
προχωρούν σήμερα, Τετάρτη, οι εργαζόμε
νοι στις δημόσιες μονάδες Υγείας και Πρό
νοιας, ενάντια στη συνεχιζόμενη αντιλαϊκή πο
λιτική στην Υγεία, στην πολιτική της εμπορευματο- 
ποίησης, της υποχρηματοδότησης και της συνεχούς 

διεύρυνσης των «ευέλικτων» σχέσεων εργασίας.
Στο πλαίσιο της κινητοποίησης θα πραγματοποι

ηθούν παναττική στάση εργασίας των εργαζομέ
νων στα δημόσια νοσοκομεία και στα Κέντρα Υγείας 
(σ’ όλη την πρωινή βάρδια, 7 π.μ. - 3 μ.μ.) και 24ωρη 
απεργία στην περιφέρεια, ενώ 24ωρη απεργία έ
χει κηρύξει η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομεια
κών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ).

Στην Αθήνα θα πραγματοποιηθεί συγκέντρωση 
στο μετρό «Ευαγγελισμός» στις 10 π.μ. και θα ακο
λουθήσει πορεία στο υπουργείο Υγείας.

Σε μαζική συμμετοχή 
καλεί το ΠΑΜΕ

Η Πανελλαδική Γραμματεία Υγείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ απευ
θύνει κάλεσμα μαζικής συμμετοχής στις κινητοποιήσεις, προτάσσο
ντας τις διεκδικήσεις για:
• Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την πλήρη στελέ- 
χωση των δημόσιων μονάδων Υγείας - Πρόνοιας και των ΕΚΑΒ. Μο
νιμοποίηση των εργαζομένων με ελαστικές εργασιακές σχέσεις.
• Ουσιαστικές αυξήσεις στους μισθούς. Επαναφορά του 13ου και 
14ου μισθού.
• Κατάργηση των αντιασφαλιστικών νόμων. Επέκταση του ανθυγι
εινού επιδόματος και ένταξη στα Βαρέα - Ανθυγιεινά Επαγγέλμα
τα όσων εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες. Λήψη των αναγκαί
ων μέτρων για την προστασία της υγείας και ασφάλειας εργαζομέ
νων και ασθενών.
• Πλήρη και επαρκή κρατική χρηματοδότηση των δημόσιων μονά
δων Υγείας και Πρόνοιας. Κατάργηση κάθε πληρωμής των ασθενών 
για όλα όσα απαιτούνται για την πρόληψη, θεραπεία και αποκατά
σταση της υγείας τους.

Στο επίκεντρο του αγωνιστικού καλέσματος βρίσκονται και οι χι
λιάδες εργαζόμενοι με ελαστικές εργασιακές σχέσεις, που βρί
σκονται αντιμέτωποι με τον κίνδυνο της απόλυσης.

Σημειώνει η Γραμματεία του ΠΑΜΕ:
- Εκατοντάδες εργαζόμενοι με συμβάσεις ορισμένου χρόνου στις 

υποστηρικτικές υπηρεσίες των δημόσιων νοσοκομείων απολύονται
,1! I
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1  Σε οριακή κατάσταση το Γενικό Νοσοκομείο Λάρισας
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-10-2019

Επιφάνεια: 416.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σε οριακή κατάσταση το Γενικό Νοσοκομείο Λάρισας
Μεγάλα προβλήματα καταγγέλλει η Ενωση Νοσοκομειακών Γιατρών του νομού

Τ
α σοβαρά προβλήματα που αντιμε
τωπίζουν το Γενικό Νοσοκομείο 
Λάρισας καθώς και τα Κέντρα Υ
γείας του νομού ανέδειξε η Ενωση Ια

τρών Νοσοκομείων - Κέντρων Υγείας 
Λάρισας (ΕΙΝΚΥΛ), σε συνέντευξη Τύ
που που παραχώρησε τη Δευτέρα 21/10 
στο αμφιθέατρο του Γενικού Νοσοκο
μείου Λάρισας (ΓΝΛ).

Ο πρόεδρος και ο αντιπρόεδρος της 
ΕΙΝΚΥΛ, Ν. Νταφούλης και Αθ. Αθανα- 
σιάδης, αντίστοιχα, επισήμαναν την τρα
γική κατάσταση στο ΓΝΛ, τονίζοντας ό
τι πρέπει επειγόντως να υπάρξει άμεση 
κάλυψη των εφημεριών στους ειδικευ
μένους γιατρούς, στους νευροχείβουρ- 
γούς και τους ΩΡΛ. Ζήτησαν επίσης να 
λειτουργήσει γαστρεντερολογική κλινι
κή στο νοσοκομείο και υπογράμμισαν 
πως είναι επιτακτική ανάγκη να γίνουν 
προσλήψεις γιατρών.

Αναδεικνύοντας τις ευθύνες των κυ
βερνήσεων ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ, επι- 
σήμαναν τα αποτελέσματα της ακραί
ας υποστελέχωσης, της υποχρηματο- 
δότησης, της επικίνδυνης εγκατάλει
ψης και παλαίωσης των ιατροτεχνολο- 
γικών και κτιριακών υποδομών των μο
νάδων δημόσιας Υγείας.

Ειδικά για το Γενικό Νοσοκομείο 
Λάρισας, πέρα από την καρατόμη
ση του Οργανισμού του το 2012 (ΦΕΚ 
1249/Β/2012), αναφέρθηκαν στις αρνη
τικές συνέπειες που προκάλεσε η με
ταφορά μιας σειράς τμημάτων με όλο

το μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό τους (Γαστρεντερολογικό, Νευ- 
ροχειρουργικό, Νεογνολογικό, Παθολο
γική Ανατομική, Γναθοχειρουργικό) στο 
Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσοκομείο Λά
ρισας (ΠΓΝΛ).

Πρόσθεσαν ότι η ενοποίηση του ΓΝΛ 
και του Πανεπιστημιακού Νοσοκομεί
ου, η μη εκπροσώπηση του ΓΝΛ από 
αιρετό εκπρόσωπο στο κοινό Διοικη
τικό Συμβούλιο και η μη ισότιμη μετα
χείριση των δύο ενοποιημένων νοσο
κομείων επέτειναν περαιτέρω την α- 
ποδυνάμωση, την υποβάθμιση, την υ- 
ποχρηματοδότηση και την υποστελέ- 
χωση του ΓΝΛ.

Επισήμαναν επίσης ότι «η υποβάθμι- 
ση του ΓΝΛ δεν έχει τέλος, δεδομένου 
ότι παρά την ανεξαρτητοποίηση του από 
το ΠΓΝΛ με τον νόμο 4600/ΦΕΚ Α43/9- 
3-2019, το νοσοκομείο εξακολουθεί να 
διοικείται από ακέφαλο (χωρίς πρόεδρο) 
"κοινό" ΔΣ και χωρίς εκπροσώπηση».

Οι διεκδικήσεις 
της Ενωσης 
Νοσοκομειακών 
Γιατρών

Σε αυτήν τη βάση η Ενωση Ιατρών 
Νοσοκομείων - ΚΥ Λάρισας διεκ- 
δικεί:
• Την άμεση επιστροφή και πλήρη ε

παναλειτουργία του Τμήματος Γαστρε- 
ντερολογίας.
• Την άμεση, επιτακτική, συνεπή και 
επαρκή κάλυψη των εφημεριών από 
νευροχειρουργό και ΩΡΛ ειδικούς ι
ατρούς, μέχρι την αποκατάσταση των 
αντίστοιχων Τμημάτων στην οργανική 
δομή του ΓΝΛ.
• Την άμεση πρόσληψη τουλάχιστον 
10 επικουρικών ιατρών για την επιτα
κτική κάλυψη υποστελεχωμένων Τμη
μάτων του νοσοκομείου, μέχρι την 
πρόσληψη ειδικών ιατρών των αντί
στοιχων ειδικοτήτων σε θέσεις πλή
ρους και αποκλειστικής απασχόλησης. 
Η Μαιευτική έχει καταθέσει εφημερί
ες έως 12/11, δυσκολεύονται να λει

τουργήσουν η Παιδοχειρουργική, το 
Ακτινολογικό, η Ουρολογική, η Παθο
λογική, η Ορθοπαιδική, το ΤΕΠ κ.τ.λ. 
Ανανέωση των συμβάσεων, να μην α
πολυθεί κανένας επικουρικός ιατρός.
• Την κάλυψη με ασθενοφόρα του Ε- 
ΚΑΒ στις περιοχές Φαρσάλων, Αγιάς, 
Γόννων και Τυρνάβου.
• Να σταματήσει η υποχρεοπική με
τακίνηση των ιατρών των Κέντρων Υ
γείας στα νησιά των Σποράδων. Να δο
θούν πραγματικά κίνητρα ώστε να θε- 
λήσουν μόνιμοι ιατροί να στελεχώσουν 
τα συγκεκριμένα Κέντρα Υγείας. Μέ- 
χρις ότου συμβεί αυτό να διευκολύνο
νται ουσιαστικά οι ιατροί που υποχρε
ωτικά μετακινούνται και να αμείβονται

πραγματικά για εκτός έδρας εργασία.
• Τον ορισμό νέου ΔΣ του νοσοκο
μείου, που αυτήν τη στιγμή δεν υπάρ
χει και δεν μπορεί να λειτουργήσει για 
βασικά ζητήματα.
• Τη σύσταση νέου Οργανισμού, που 
να καλύπτει τις σύγχρονες ανάγκες 
του Νοσοκομείου και να εξασφαλίζει 
την επαρκή στελέχωση, την ποιοτικά 
άρτια λειτουργία του και την αναβάθ
μισή του σύμφωνα με τις επιταγές της 
ιατρικής επιστήμης σήμερα.
• Την αποκατάσταση, ανακαίνιση και 
βελτίωση των κτιριακών και ξενοδο
χειακών υποδομών του Νοσοκομείου. 
Η υλοποίηση επιτέλους του υπάρχο- 
ντος ολοκληρωμένου σχεδίου της ε
πέκτασης της συνδετήριας πτέρυ
γας και της πτέρυγας του κληροδο
τήματος «Βαΐτση» σε λειτουργική συ
νάφεια μεταξύ τους είναι απαραίτητη 
και επιτακτική.
• Την άμεση και επιτακτική βελτίω
ση των συνθηκών καθαριότητας και 
φύλαξης των χώρων του Νοσοκομεί
ου και τη δυκοπή της απαράδεκτης 
χρήσης τ :ν διαδρόμων του ως απο
θηκευτικών χώρων με το «αποθηκευ- 
μένο» υγειονομικό υλικό εκτεθειμέ
νο σε μη ελεγχόμενες συνθήκες δι
ατήρησης και προστασίας από ενδε
χόμενο δόλο.
• Την άμεση ολοκλήρωση των εκκρε
μών κρίσεων ιατρών ΕΣΥ, κάποιες από 
τις οποίες καθυστερούν επί χρόνια.
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1  Νέες θεραπείες για το άσθμα
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-10-2019

Επιφάνεια: 488.36 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΤΟΝΙΣΤΗΚΑΝ ΣΤΟ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΙΑΣ ΣΤΟΝ ΒΟΛΟ

Νέες θεραπείες για το άσθμα
Νέες θεραπείες με καινούρια φάρμακα 
για την αντιμετώπιση του άσθματος 
βρίσκονται προ των πυβών, όπως 
τονίστηκε στο ποάύ ενδιαφέρον 
πανεββήνιο συνέδριο πνευμονοβογίας 
και εντατικής θεραπείας, οι εργασίες του 
οποίου οβοκβηρώθηκαν την περασμένη 
Κυριακή στο ξενοδοχείο «Ξενία» στον 
Βόβο.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

0
 καθηγητής και διευθυντής ιης Πνευμονολογικής 
Κλινικής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας κ. 
Κώστας Γουργουλιάννης επισήμανε πως 

«Στο πανελλήνιο συνέδριο έδωσαν το παρών 700 
συμμετέχοντες από όλη την Ελλάδα καταγράφοντας 
μια επιτυχία που τόσο μεγάλη δεν την είχαμε στο 
παρελθόν. Στο πλαίσιο των εργασιών συζητήθηκαν 
πολλά περιστατικά από την πνευμονολογική Κλινική 
του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας αλλά και από άλλα 
νοσοκομεία τα οποία ήταν πολύ διδακτικά, καθώς ο 
καθένας ανέφερε τη δίκιά του εμπειρία.
Ακόμη αναφέρθηκαν οι εξελίξεις στο άσθμα και τη 
Χρόνια Αποφρακτική Πνευμονοπάθεια με ομιλίες που 
αφορούν καινούριες θεραπείες. Πρόκειται για τρία δι
αφορετικά φάρμακα που ανοίγουν και ξεβουλώνουν 
τους βρόγχους, ενώ μέχρι τώρα ήταν ένα ή δύο φάρ
μακα μαζί. Επίσης υπάρχουν καινούριες θεραπείες 
για το άσθμα που σταματούν τη φλεγμονή των αερα
γωγών. Το άσθμα ταλαιπωρεί το 10% των παιδιών, 
ενώ στους ενήλικες εμφανίζεται σε ποσοστό 7-8%. 
Μια ερμηνεία για το υψηλότερο ποσοστό άσθματος 
στην παιδική ηλικία, είναι πως δεν έχει διαμορφωθεί 
το ανοσολογικό σύστημα των παιδιών. Επίσης τα παιδιά 
εκτίθενται σε περιβάλλοντα με ρυπογόνους παράγο
ντες και παίρνουν βαθιές ανάσες, όταν αθλούνται. Στο 
70-80% των περιστατικών άσθματος στα παιδιά, αυτή 
η πάθηση περνάει, αλλά σε αυτούς που θα μείνει, θα 
τους συνοδεύει σε όλη τους τη ζωή».
Μια ακόμη ενότητα του συνεδρίου αφορούσε στο

προφίλ του πνευμονολόγου του μέλλοντος, όπου ο 
κ. Γουργουλιάνης επισήμανε πως ο πνευμονολόγος 
θα πρέπει να συνεργάζεται με γιατρούς άλλων ειδι
κοτήτων, να μάθει να είναι επεμβατικός, δηλαδή να 
μην είναι όχι μόνο με το ακουστικό και το σπιρόμετρο. 
Ακόμη έγινε συζήτηση και με νοσηλευτές που ερ
γάζονται σε Πνευμονολογικές Κλινικές, σε Μονάδες 
Εντατικής θεραπείας, όπου το αντικείμενο ήταν πώς 
θα γίνει η συνεργασία με το μέλλον.
Στο συνέδριο υπήρξαν και εισηγήσεις εκτός ιατρικής 
επιστήμης, όπως για τις γλώσσες που μιλιούνται στη 
Μακεδονία, για τα θαύματα στην εποχή του Βυζαντί
ου σε σχέση με νοσήματα του πνεύμονα, αλλά και για 
τις διαφορετικές ονομασίες που έχει η φυματίωση σε 
διάφορα μέρη της Ελλάδας.

Η εποχική γρίπη
Αναφορικά με την εποχική γρίπη ο κ. Γουργουλιάνης 
επισήμανε πως «βλέποντας την εικόνα που επικρατεί 
στο νότιο ημισφαίριο και ειδικότερα στην Αυστραλία 
μάλλον δεν θα έχουμε σοβαρή γρίπη φέτος. Βέβαια 
πιο ξεκάθαρη εικόνα θα έχουμε σε λίγες εβδομάδες. 
Πάντως ο κόσμος θα πρέπει να εμβολιαστεί για να θω
ρακιστεί από τους κινδύνους της γρίπης».

Οι εργαζόμενοι
στην Π. Ε. Μαγνησίας για αέρια ρύπανση
Το Τοπικό Τμήμα Μαγνησίας του Συλλόγου Εργαζομέ

νων Περιφέρειας Θεσσαλίας εκφράζει τη στήριξή του 
στους επιστημονικούς φορείς της περιοχής που έχουν 
αναλάβει πρωτοβουλίες για το πρόβλημα της αέριας 
ρύπανσης στον Βόλο και δηλώνει ότι συντάσσεται με 
τις συγκεκριμένες πρωτοβουλίες ενάντια στην αεριο- 
ρύπανση που προκαλείται από την απορριμματογενούς 
προέλευσης καύση κι από άλλες πηγές.
Στην ανακοίνωση που εξέδωσε αναφέρει: «Το Τοπικό 
Τμήμα Μαγνησίας του Συλλόγου Εργαζομένων Περι
φέρειας Θεσσαλίας, βάσει των καταστατικών του σκο
πών, στους οποίους περιλαμβάνεται η ενημέρωση, 
ευαισθητοποίηση και δραστηριοποίηση των εργαζο
μένων σε θέματα ποιότητας ζωής, έπειτα από σχετική 
συζήτηση κατά την τελευταία συνεδρίαση του ΔΣ του, 
ομόφωνα ανακοινώνει ότι: εκφράζουμε την αλληλεγ
γύη μας σε όσους συμπολίτες μας και συλλογικότητες 
αγωνίζονται ειρηνικά για την προάσπιση του δικαιώ
ματος στην ποιότητα του αέρα που αναπνέουμε, στη
ρίζουμε τη διεκδίκηση της προστασίας της δημόσιας 
υγείας από τους επιστημονικούς φορείς της περιοχής 
μας (Ιατρικός Σύλλογος Μαγνησίας, Φαρμακευτικός 
Σύλλογος Μαγνησίας, Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας, κ.ά.) 
και δηλώνουμε απερίφραστα ότι συντασσόμαστε με 
τις πρωτοβουλίες που αναλαμβάνονται ενάντια στην 
αεριορύπανση της πόλης μας που προκαλείται από 
την απορριμματογενούς προέλευσης καύση κι από 
άλλες πηγές».
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1  ΚΑΛΥΨΗ ΑΝΑΓΚΩΝ ΤΟΥ ΑΥΤΟΝΟΜΟΥ ΤΕΠ ΓΙΑ ΤΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ, ΖΗΤΑ Ο ΑΛ. ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ

Πηγή: ΜΑΓΝΗΣΙΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 188.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΛΥΨΗ ΑΝΑΓΚΩΝ ΤΟΥ ΑΥΤΟΝΟΜΟΥΤΕΠ ΠΑΤΟ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ, ΖΗΤΑ Ο ΑΛ. ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
ΚΑΘΩΣ ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΝΑΝΕΩΣΗ ΤΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ ΤΟΥ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ

Την ολοκλήρωση της διαδικασίας πλήρωσης 
των δέκα αυτοτελών θέσεων ιατρικού προ
σωπικού για το αυτόνομο ΤΕΠ του Αχιλλοπού- 
λειου Νοσοκομείου Βόλου, που είχε δρομο
λογήσει η προηγούμενη ηγεσία του Υπουργείου 
Υγείας και την περαιτέρω στελέχωση του με 
το απαραίτητο νοσηλευτικό, παραϊατρικό, δι
οικητικό προσωπικό και προσωπικό φύλαξης, 
ζήτησε με ερώτησή του προς τον Υπουργό 
Υγείας ο Βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. 
Αλέξανδρος Μεϊκόπουλος. Ο Βουλευτής στην 
ερώτησή του ανέδειξε επίσης και το ζήτημα 
της ανανέωσης των συμβάσεων του επικου

ρικού προσωπικού που απασχολείται αυτή τη 
στιγμή στο Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο, ώστε 
να μην διαταραχθεί η εύρυθμη λειτουργία του 
Νοσοκομείου.

Συγκεκριμένα, ερωτάται ο κ. Υπουργός:
Προτίθεται να ολοκληρώσει τη διαδικασία 

της πλήρωσης των 10 αυτοτελών θέσεων ια
τρικού προσωπικού για το αυτόνομο ΤΕΠ του 
Αχιλλοπούλειου Νοσοκομείου Βόλου, που είχε 
δρομολογήσει η προηγούμενη ηγεσία του 
Υπουργείου Υγείας;

Προτίθεται να προβεί στην περαιτέρω στε- 
λέχωσή του με το απαραίτητο νοσηλευτικό,

παραϊατρικό, διοικητικό προσωπικό και προ
σωπικό φύλαξης;

Προτίθεται να προχωρήσει στην ανανέωση 
των συμβάσεων του επικουρικού προσωπικού 
που απασχολείται αυτή τη στιγμή στο Αχιλλο- 
πούλειο Νοσοκομείο;

Προτίθεται να παρέμβει ώστε να κινηθεί ο 
προϋπολογισμός του Αχιλλοπούλειου Νοσο
κομείου στη βάση του 2018 και της αρχικής 
συμφωνίας για το 2019, ήτοι να μην μειωθεί 
σύμφωνα με την πρόσφατη απόφαση της 5ης 
ΥΠΕ, διασαλεύοντας συνολικά την ομαλή λει
τουργία του Νοσοκομείου;
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1  Εκδήλωση του συλλόγου νεφροπαθών για τις
μεταμοσχεύσεις

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 849.68 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκδήλωση του συλλόγου 
νεφροπαθών για τις μεταμοσχεύσεις

Η
 μεταμόσχευση αποτελεί τη μόνη θεραπευτική λύση για την τελικού σταδίου ανεπάρκεια καρδιάς, 
ήπατος και πνεύμονα, και την πιο αποτελεσματική λύση για την τελικού σταδίου νεφρική ανε
πάρκεια. Δυστυχώς όμως υπάρχει έλλειψη μοσχευμάτων, σε σχέση και με τον διαρκώς αυξανόμενο 

αριθμό ασθενών που χρήζουν μεταμόσχευσης, σε παγκόσμιο επίπεδο. Με δεδομένο αυτό ο Σύλλο
γος Νεφροπαθών Μεσσηνίας, αυτή την Κυριακή 27 Οκτωβρίου από 11 π.μ. έως 1 μ.μ., διοργανώνει 
ενημερωτική εκδήλωση στο πλαίσιο της Παγκόσμιας Ημέρας Δωρεάς Οργάνων Σώματος και Μετα
μοσχεύσεων. Η εκδήλωση θα γίνει στο Πνευματικό Κέντρο Καλαμάτας. Για την απόφαση της διοργά
νωσής της, αλλά και το γιατί είναι σημαντικό κάποιος να γίνει δωρητής οργάνων, μιλά στην "Ε" η 
πρόεδρος του Συλλόγου Νεφροπαθών Αννα Καννά, μεταμοσχευμένη ασθενής και η ίδια.

ΤΑ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΚΑΙ ΟΙ 
ΑΝΑΓΚΕΣ ΤΩΝ ΑΣΘΕΝΩΝ

Μια άγνωστη ανάγκη για το ευρύ κοινό, αλλά ουσιαστική για τους νεφροπαθείς, είναι και το 
"δικαίωμα ισότητας των ασθενών", λέει η κ. Καννά - και εξηγεί ότι και οι ανασφάλιστοι συνασθενείς 
τους θα έπρεπε "να λαμβάνουν την αποζημίωση της μετακίνησης από και προς τις Μονάδες 
Τεχνητού Νεφρού των Νοσοκομείων". Επίσης, "σοβαρό πρόβλημα για τον ασθενή και το συνοδό 
του, που έρχονται από την επαρχία, είναι η διαμονή τους στις μεγάλες πόλεις (Αθήνα, Θεσσαλονίκη, 
Πάτρα), όταν κληθούν για μεταμόσχευση ή χρειαστούν κάποιο σοβαρό χειρουργείο που δεν 
μπορεί να αντιμετωπισθεί στο Νοσοκομείο Καλαμάτας", προσθέτει. "Σύμφωνα με το ΦΕΚ 4898 
(τεύχος 2ο), 1.11.2018, στο άρθρο 35 παρ. 1,2 χρηματοδοτείται η διαμονή και διατροφή για την 
μεταμόσχευση εκτός Ελλάδας. Οπως καταλαβαίνετε, αυτό είναι άδικο, διότι και αυτοί που είναι 
από επαρχία και πηγαίνουν στις μεγαλουπόλεις έχουν τις ίδιες ανάγκες", επισημαίνει.

Ρεπορτάζ
Νικολέττα ΚοΑυΒάρη

Αξίζει να αναφέρουμε ότι από έναν 
δότη μπορούν να σωθούν έως και 
8 ασθενείς, που χρήζουν μεταμό
σχευσης οργάνων, και να Βελτιωθεί 
η ποιότητα ζωής ή ακόμη και να σω
θούν έως και 100 ασθενείς μέσω 
της δωρεάς ιστών. Αυτό κάνει ση
μαντική την ευαισθητοποίηση και 
συμμετοχή των κοινωνικών φορέων 
και όλου του κοινωνικού συνόλου. 
Γιατί ο σπουδαιότερος παράγοντας 
στην εξέλιξη των μεταμοσχεύσεων 
είναι η ύπαρξη ή όχι επαρκών και 
κατάλληλων μοσχευμάτων.

Η κ. Καννά λέει ότι κάθε υγιής άν
θρωπος πρέπει να γίνει δωρητής, γιατί 
"είναι μια κίνηση αγάπης που μπορεί 
να βοηθήσει, αλλά και δεν πρέπει να 
ξεχνάμε επίσης ότι, κάποια στιγμή, 
όλους μπορεί να μας αφορά".

Οσο για το γιατί κάποιος πρέπει 
να γίνει δότης εν ζωή, απαντά πως 
"του το υπαγορεύει η συνείδησή του 
αλλά και η ίδια η ζωή. Η αγάπη για 
τον δικό μας άνθρωπο δεν είναι 
μόνο λόγια, αλλά δώρο ανεξίτηλο 
στο χρόνο, δώρο ζωής!". Και τα 
δώρα, προσθέτει, που μπορεί κά
ποιος άνθρωπος να δώσει μετά από 
εγκεφαλικό θάνατο, "θέλουν δύναμη 
και μεγαλείο ψυχής, αλλά και αγάπη 
για το συνάνθρωπο".

Η ΔΙΑΔΟΣΗ 
ΤΗΣ ΙΔΕΑΣ

Η αναγκαία και βασική προϋπόθεση 
για την πραγματοποίηση μιας μετα
μόσχευσης, η οποία αποτελεί δώρο 
ζωής για χιλιάδες ασθενείς συναν
θρώπους μας, παραμένει μόνο μία: 
Η υιοθέτηση και η διάδοση της ιδέας 
της δωρεάς οργάνων και ιστών, μια 
πράξη η οποία Βασίζεται στην ανι
διοτέλεια, τον ανθρωπισμό και την 
αγάπη για τον πάσχοντα συνάνθρωπο.

"Οταν στην πόλη μας προέκυψε 
ανάλογο πρόβλημα, δηλαδή να χρει
άζεται μεταμόσχευση ένα παιδί 17 
ετών και η οικογένεια ν’ αδυνατεί να 
αντεπεξέλθει οικονομικά, ενεργοποί
ησε τα αντανακλαστικά μας, όχι μόνο 
για το οικονομικό μέρος, αλλά και

για την ενημέρωση και ψυχολογική 
στήριξη που έπρεπε να γίνει στο γονέα 
που ήταν συμβατός δότης", λέει η κ. 
Καννά, απαντώντας και για ποιο σκο
πό γίνεται αυτή η εκδήλωση.

Ο ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΝΕΦΡΟΠΑΘΩΝ

0 Σύλλογος Νεφροπαθών Μεσ
σηνίας ιδρύθηκε το 1991. "0 σύλ
λογος δραστηριοποιείται 28 έτη και 
ασχολείται με τα προβλήματα που 
αφορούν τους νεφροπαθείς της 
Μεσσηνίας. Είναι νομικό πρόσωπο 
ιδιωτικού δικαίου μη κερδοσκοπικού 
χαρακτήρα. Είμαστε περί τα 250 
μέλη αιμοκαθαιρόμενοι και μετα- 
μοσχευμένοι - από αυτά μόνο 130 
περίπου ενεργά", αναφέρει σχετικά 
με το σύλλογο η πρόεδρός του. 
Και προσθέτει ότι "στο πέρασμα τό
σων ετών λειτουργίας υπήρξαν δρά
σεις αλληλοβοήθειας ως προς τα 
μέλη μας αλλά και σε άλλες κοι
νωνικές ομάδες, αγώνες για καθη
μερινά προβλήματα, αλλά και τα 
δικαιώματα των νεφροπαθών.

ΤΑΛΑΙΠΩΡΙΑ ΑΠΟ 
ΑΝΟΥΣΙΑ ΓΡΑΦΕΙΟΚΡΑΤΙΑ

Επίσης, η Αννα Καννά προτρέπει 
"να μην ξεχνάμε ότι ο νεφροπαθής

μπορεί να έχει μια σοβαρή αναπηρία. 
Πολλές φορές δεν μπορεί να περ
πατήσει για να διευθετεί μόνος τις 
ανάγκες του, ειδικά οι μεγαλύτερες 
ηλικίες - αυτό όμως δεν σημαίνει 
ότι σταματά να δουλεύει το μυαλό 
του. Αυτό, λοιπόν, ας το λάβουν 
σοβαρά υπ’ όψιν τους κάποιοι που 
με ανούσια γραφειοκρατία μάς τα
λαιπωρούν".

Ομως, υπενθυμίζει πως "η εκδή
λωση για την δωρεά οργάνων και 
ιστών γίνεται για να αφυπνίσουμε 
τον κόσμο ως προς τον σκοπό 
αυτό" - και η ίδια ως μεταμοσχευ
μένη ασθενής αισθάνεται ευγνώμων 
προς τους συγγενείς του αποβιώ-

σαντα δότη/τριας, που της χάρισαν 
αυτό το πολύτιμο δώρο ζωής.

ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ 
ΤΙΣ ΜΕΤΑΜΟΣΧΕΥΣΕΙΣ

ΚΑΙ ΤΗ ΔΩΡΕΑ ΟΡΓΑΝΩΝ
- Η πιθανότητα να χρειαστούμε 

εμείς οι ίδιοι κάποια στιγμή της ζωής 
μας ένα μόσχευμα είναι πολύ με
γαλύτερη από την πιθανότητα να 
δωρίσουμε τα όργανά μας μετά θά
νατον.

- Η δωρεά οργάνων πραγματο
ποιείται μόνο από εγκεφαλικά νε
κρούς ασθενείς που νοσηλεύονται 
σε Μονάδες Εντατικής θεραπείας. 
0 εγκεφαλικός θάνατος είναι μη

αναστρέψιμη κατάσταση που ισο- 
δυναμεί με τον θάνατο και δεν έχει 
καμία σχέση με τις χρόνιες φυτικές 
καταστάσεις.

- Ο Εθνικός Οργανισμός Μετα
μοσχεύσεων (ΕΟΜ) είναι ο επίσημος 
κρατικός φορέας του υπουργείου 
Υγείας που διαμεσολαβεί, ελέγχει 
και συντονίζει όλες τις σχετικές δια
δικασίες από τη δωρεά έως τη με
ταμόσχευση.

- Τα όργανα από πολλούς δυνη
τικούς δότες δεν αξιοποιούνται προς 
μεταμόσχευση, επειδή δεν είχαν 
συζητήσει ποτέ εν ζωή με την οικο- 
γένειά τους τη θετική τους στάση 
απέναντι στη δωρεά οργάνων.
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1  «Ο προϋπολογισμός αποτυπώνει τη στήριξη της
κυβέρνησης στα ιδιωτικά συμφέροντα»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 771.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΤΑΚΗΣ ΠΑΝΤΕΛΗΣ ΜΕΛΟΣ ΤΗΣ Ε.Ε. ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ:

«Ο προϋπολογισμός αποχυπώνει ιη στήριξη 
της κυβέρνησης στα ιδιωτικά συμφέροντα»
ΡΕΠΟΡΤΑΖ:
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ
ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

£§> Οι προεκλογικές δεσμεύσεις 
της Νέας Δημοκρατίας για ιδιωτι
κοποιήσεις, για περιορισμό του Δη
μοσίου προς όφελος των ιδιωτών, 
αποτυπώνονται τόσο στον προϋπο
λογισμό του 2020 όσο και στις κι
νήσεις που έχει κάνει μέχρι στιγμής 
ως κυβέρνηση αναφορικά με την α
ντιμετώπιση των προσλήψεων και 
τη χρηματοδότηση στο ΕΣΥ, τονίζει 
με αφορμή τον νέο απεργιακό κύ
κλο κινητοποιήσεων που ξεκινούν 
σήμερα οι εργαζόμενοι στο σύστη
μα Υγείας ο Τάκης Παντέλης, μέλος 
της εκτελεστικής επιτροπής της 
ΠΟΕΔΗΝ.

Ο Τ. Παντέλης υπενθυμίζει ότι το 
ΕΣΥ ήταν το πρώτο που δέχτηκε ση
μαντική επίθεση από τις μνημο- 
νιακές πολιτικές των προηγούμε
νων κυβερνήσεων, καθώς, όπως ε
ξηγεί, από το 2010 έως το 2014 α
ποχώρησαν 26.000 άνθρωποι χω
ρίς να προσέλθει κανένας, με απο
τέλεσμα τη δημιουργία ενός σοβα
ρού κενού στη λειτουργία των δο
μών Υγείας.

Προσλήψειβ - ανάσα 
από την κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ

Η προηγούμενη κυβέρνηση του 
ΣΥΡΙΖΑ, επισημαίνει ο Τ. Παντέλης, 
κάλυψε τις απώλειες της δικής της 
θητείας από τις αποχωρήσεις και 
τις συνταξιοδοτήσεις, που ανήλθαν 
μεταξύ 2015 και 2019 στις 8.000, ε- 
νισχύοντας με μόνιμο προσωπικό 
τις δομές αλλά και με 4.000 εργαζό
μενους από το πρόγραμμα του ΟΑ- 
ΕΔ, επικουρικούς κ.ά., ενώ είχε δη
μοσιεύσει έναν σχεδίασμά με 2.500 
προσλήψεις κάθε χρόνο, με 1.500 
εργαζόμενους και 1.000 γιατρούς 
που θα κάλυπταν συνταξιοδοτήσεις 
και θα έδιναν παράλληλα μια ανάσα 
περίπου 1.200 νέων εργαζομένων 
κάθε χρόνο ώστε να καλυφθούν 
σταδιακά τα κενά των προηγούμε
νων ετών.

Ήδη από τον Απρίλιο, εξηγεί, η α
περχόμενη κυβέρνηση είχε εγκρί
νει προκήρυξη για 940 θέσεις για
τρών και είχε δρομολογήσει άλλες 
1.500 θέσεις μόνιμου λοιπού προ
σωπικού, αλλά δυστυχώς μέχρι σή
μερα ο σχεδιασμός αυτός ενίσχυ
σης δεν φαίνεται να υλοποιείται α
πό την παρούσα κυβέρνηση. Η εξέ
λιξη αυτή, αναφέρει, αναμένεται να 
προσθέσει νέα κενά που θα προκύ- 
ψουν από τις 2.500 εργαζόμενων 
και γιατρών που αποχώρησαν στην

τελευταία διετία και να επιτείνει α
κόμα περισσότερο το πρόβλημα της 
υποστελέχωσης των δημόσιων δο
μών Υγείας.

Επίσης, ο Τ. Παντέλης ασκεί έ
ντονη κριτική στην απόφαση της 
κυβέρνησης να «παγώσει» τους διο
ρισμούς 208 μόνιμων ειδικευμέ
νων γιατρών για τα Τμήματα Επει
γόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) των 
νοσοκομείων της 1ης και 2ης Υγει
ονομικής Περιφέρειας. Το ζήτημα 
με τα ΤΕΠ είναι πολύ σημαντικό, 
καθώς η αυτόνομη λειτουργία τους, 
με κάλυψη θέσεων από γιατρούς, θα 
έδινε σημαντική ανάσα ενίσχυσης 
στο εφημεριακό ζήτημα, ειδικά των 
μεγάλων πόλεων, καθώς και στην 
καλύτερη εξυπηρέτηση των πολι
τών, στην προσβασιμότητά τους αλ
λά και στη λειτουργία εν γένει των 
νοσοκομείων τόσο κατά την εφη
μερία όσο και στην τακτική λει
τουργία τους, αναφέρει χαρακτηρι
στικά.

Από τον Ιούλιο έχει κλείσει
η στρόφιγγα
ins χρηματοδότηση*

Την προηγούμενη περίοδο, τονί

ζει ο Τ. Παντέλης, από το 2016 έως 
το 2019, υπήρχε μια σημαντική ε
νίσχυση των ορίων δαπανών των 
νοσοκομείων με 400 εκατομμύρια 
επιπλέον, από 1.5 δια που ήταν, στα 
1,9 δια, κάτι που, όπως σημειώνει, 
έδωσε τη δυνατότητα στα νοσοκο
μεία να αναπνεύσουν, να έχουν 
ρευστότητα και να μην έχουν λει
τουργικά προβλήματα.

Δυστυχώς, υπογραμμίζει ο Τ. Πα
ντέλης, από τον Ιούλιο και μετά υ
πάρχει ένα τεχνητό κλείσιμο της 
στρόφιγγας της χρηματοδότησης, 
είτε από τον ΕΟΠΥΥ, είτε από τον 
κρατικό προϋπολογισμό, με αποτέ
λεσμα η 4η δόση της κρατικής χρη
ματοδότησης να μην έχει πάει ακό
μα στα νοσοκομεία, όταν έπρεπε να 
είχε φτάσει από τον Σεπτέμβριο.

Αυτή η ελλιπής χρηματοδότηση 
έχει αρχίσει να δημιουργεί προβλή
ματα στο επίπεδο επάρκειας σε υλι
κά και αναλώσιμα στα νοσοκομεία, 
σημειώνει, τονίζοντας ότι από το 
προσχέδιο του προϋπολογισμού 
διαφαίνεται ότι υπάρχουν 100 εκα
τομμύρια λιγότερα όσον αφορά την 
κρατική χρηματοδότηση, ενώ η πο-

«Οι εργαζόμενοι 
θα σταθούν απέναντι 

στην αμφισβήτηση 
του δικαιώματος 
καθολικής πρόσβασης»

λιτική ηγεσία του υπουργείου Υγεί
ας δεν έχει ξεκαθαρίσει το ύψος της 
χρηματοδότησης του ΕΟΠΥΥ ακό
μα, γεγονός, όπως σημειώνει, που 
δημιουργεί εύλογες ανησυχίες για 
τη λειτουργική επάρκεια των νοσο
κομείων.

Τα νοσοκομεία 
προσβάσιμα σε όλου*

Πλέον υπάρχουν ζητήματα με πε
ριορισμούς στην προσβασιμότητα 
λόγω της μη απόδοσης ΑΜΚΑ σε 
κατηγορίες προσφύγων, μετανα
στών ακόμα και παιδιών που γεν
νήθηκαν στην Ελλάδα, τονίζει ο Τ. 
Παντέλης, υπενθυμίζοντας το πα
ράδειγμα του διοικητή του Νοσο
κομείου της Καβάλας, ο οποίος εμ
βόλιασε 117 παιδιά που δεν είχαν 
δυνατότητα να καλυφθούν εμβο- 
λιαστικά.

Επίσης, υπογράμμισε ότι την πε
ρίοδο 2012-2014 τα ποσά που συσ
σωρεύτηκαν στα νοσοκομεία από 
οφειλές ανασφάλιστων πολιτών ή
ταν συνολικά περίπου 170 εκατομ
μύρια, που η προηγούμενη κυβέρ
νηση του ΠΑΣΟΚ και της Νέας Δη
μοκρατίας τα είχαν στείλει στην ε
φορία ή τα κρατούσαν στα λογιστή
ρια των νοσοκομείων για να ενταλ- 
ματοποιηθούν, ενώ η κυβέρνηση 
του ΣΥΡΙΖΑ τα διέγραψε δίνοντας 
μια λύση στους συγκεκριμένους αν
θρώπους.

Στόχο* κάποιων 
ο περιορισμό* 
ins δημόσια* Υγεία*

Οι προτάσεις του Πανελλήνιου 
Ιατρικού Συλλόγου, τις οποίες η κυ
βέρνηση και το υπουργείο Υγείας 
δεν απέρριψαν κατηγορηματικά, 
μας δείχνουν ότι μπορούν να ανοί
ξουν ζητήματα με περιορισμούς 
στην προσβασιμότητα, ειδικά των 
ανασφάλιστων αλλά και των μετα
ναστών και των προσφύγων. Τα ζη
τήματα περί Νομικού Προσώπου Ι
διωτικού Δικαίου, περί αλλαγής ερ
γασιακής σχέσης και περί κατάργη
σης της μονιμότητας επανέρχονται, 
τονίζει ο Τ. Παντέλης, γιατί ένα συ
γκεκριμένο κομμάτι στον χώρο της 
Υγείας ζητάει να πάρει τη ρεβάνς 
και να περιορίσει το δημόσιο σύ
στημα, όπως το είχαμε ζήσει την πε
ρίοδο 2010 - 2014.

Ως εργαζόμενοι αυτό το σχέδιο θα 
μας βρει απέναντι, υπογραμμίζει, 
τονίζοντας ότι το επόμενο διάστημα 
θα δοθεί αγώνας για να συνεχιστεί 
η προσπάθεια που άνοιξε την προη
γούμενη περίοδο για επέκταση του 
δημόσιου συστήματος Υγείας, για 
σταθεροποίηση, για ανάπτυξη, για 
χρηματοδότηση και για προσλή
ψεις.
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1  Διαμαρτυρία εναντία στη συγχώνευση και το
κλείσιμο προνοιακών ιδρυμάτων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 169.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Διαμαρτυρία εναντία στη συγχώνευση 
και το κλείσιμο προνοιακών ιδρυμάτων

Σ
υγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από το Ιδρυμα Χρόνιων Παθήσε
ων Γλυφάδας, ενάντια στο κλείσιμό του, πραγματοποίησαν χτες ο 
Ενιαίος Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων ΑμεΑ Αττικής και Νή
σων, η Συντονιστική Επιτροπή Αγώνα Αναπήρων (ΣΕΑΑΝ) και η Επι

τροπή Αγώνα Γλυφάδας - Βούλας.
Στην κινητοποίηση παραβρέθηκε ο Αλέξης Στεφανίδης, δημοτικός 

σύμβουλος Γλυφάδας με τη «Λαϊκή Συσπείρωση».
Οι φορείς αντιδρούν στο επικείμενο κλείσιμο του Ιδρύματος Χρονι

ών Παθήσεων, το οποίο σήμερα φιλοξενεί περίπου 40 ενήλικες. Σύμ
φωνα με πληροφορίες, οι αρμόδιοι επικαλούνται αλλαγή χρήσης, κτι- 
ριακά προβλήματα κ.ά. Ως λύση προτείνεται η μεταφορά των εξυπη
ρετούμενων στο ΠΙΚΠΑ Βούλας, το οποίο ήδη βαρυγκομά από τις τε
ράστιες ελλείψεις σε προσωπικό και κρατική χρηματοδότηση.

«Τα προβλήματα με το Ιδρυμα της Γλυφάδας ήταν γνωστά από χρό
νια, όπως έλλειψη προσωπικού, εντατικοποίηση της δουλειάς, απαρά
δεκτες συνθήκες περίθαλψης. Το κλείσιμο ιδρυμάτων, η μείωση θέ
σεων εργασίας και των περιθαλπομένων είναι μια διαδικασία που κρα-

τάει από παλιά, ενώ η ΝΔ, παίρνοντας τη σκυτάλη από την κυβέρνη
ση ΣΥΡΙΖΑ, δίνει ακόμη ένα χτύπημα στα ιδρύματα Πρόνοιας Αττικής. 
Την ίδια ώρα εξασφαλίζουν πακτωλό κονδυλίων για τα επενδυτικά προ
γράμματα και εντείνουν την ιδιωτική επιχειρηματική δράση στον τομέα 
της αποκατάστασης και της φροντίδας των βαριά αναπήρων», αναφέ
ρουν οι φορείς που οργάνωσαν την κινητοποίηση. Υπογραμμίζουν ό
τι διέξοδος είναι ο οργανωμένος και προσανατολισμένος αγώνας, που 
συγκρούεται με τις αιτίες και τους υπευθύνους των προβλημάτων και 
αυτούς που τους στηρίζουν, κόμματα, συνδικαλιστές κ.λπ., ενώ ανα
νεώνουν το αγωνιστικό ραντεβού για αύριο, Πέμπτη, στις 5 μ.μ., στο 
υπουργείο Εργασίας.

Σε ό,τι αφορά δυνάμεις που ρίχνουν νερό στο μύλο αυτής της πολι
τικής, αξίζει να σημειωθεί εδώ ότι η πρόταση της ηγεσίας της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ είναι οι ενήλικες που φιλοξενούνται στο Ιδρυμα της Γλυφάδας να 
μεταφερθούν στο εξίσου υποστελεχωμένο Ιδρυμα Χρονιών Παθήσε
ων στην Αγία Βαρβάρα, ενώ και η συμβιβασμένη ηγεσία της ΕΣΑΜΕΑ 
προτείνει τη μεταφορά των ανθρώπων στο ΠΙΚΠΑ Βούλας...



14;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πανυγειονομική απεργία και πορεία "σωτηρίας" της
Δημόσιας Υγείας

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-10-2019

Επιφάνεια: 268.76 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Πανυγειονομική απεργία και πορεία 
"σωτηρίας" της Δημόσιας Υγείας

Εικοσιτετράωρη πανελ
λαδική πανυγειονομική 
απεργία και πορεία "σωτη
ρίας της Δημόσιας Υγείας- 
Πρόνοιας-ΕΚΑΒ" με αφετη
ρία την πλατεία Μαβίλης 
στις 08:30 και προορι
σμούς υγειονομικές μονά
δες, το Μέγαρο Μαξίμου, 
τη Βουλή και το υπουργείο 
Υγείας, προγραμμάτισε για 
αύριο, Τετάρτη, η Πανελλή
νια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων στα Δημόσια Νοσοκο
μεία (ΠΟΕΔΗΝ).

"Δεν θα επιτρέψουμε την 
εμπορευματοποίηση της 
Υγείας που οραματίζονται 
κάποιοι φορείς της υγείας 
(πχ Πανελλήνιος Ιατρικός 
Σύλλογος), που θέλουν να 
παίζουν τον ρόλο του "λα
γού" στις εκάστοτε κυβερ
νήσεις" αναφέρει η Ομο
σπονδία.

Όπως σημειώνει, "αιτία 
πολέμου" είναι για αυτήν "η 
δυνατότητα εργασίας ιδιω
τών γιατρών στα Νοσοκο
μεία για οποιονδήποτε λό
γο. Προσλήψεις γιατρών 
πλήρους κι αποκλειστικής 
απασχόλησης νοσηλευτι
κού και λοιπού προσωπικού 
χρειάζεται το σύστημα. Χά

σαμε 25000 την περίοδο 
των μνημονίων. Η εγκατά
σταση ιατροτεχνολογικού 
εξοπλισμού από ιδιωτικές 
εταιρείες στα νοσοκομεία 
για να πλουτίζουν σε βάρος 
των ασθενών και του Δημο
σίου. Επενδύσεις σε εξο
πλισμό και υποδομές χρει
άζεται το σύστημα".

Σύμφωνα με την ΠΟΕ
ΔΗΝ, "το σύστημα χρειάζε
ται χρηματοδότηση από 
τον κρατικό προϋπολογι
σμό, αύξηση των δημόσιων

δαπανών για την Υγεία 
στον μέσο όρο των χωρών 
της Ε.Ε. και όχι περαιτέρω 
μετακύλιση της λειτουρ
γίας του στις τσέπες των 
πολιτών.

Έως εδώ και μη παρέ- 
κει! Αγωνιζόμαστε για: Δω
ρεάν Δημόσια Υγεία με 
επαρκή στελέχωση και 
χρηματοδότηση, μονιμο
ποίηση εκτάκτων, αύξηση 
μισθών, ένταξη στα ΒΑΕ" 
αναφέρουν οι εργαζόμενοι 
στα δημόσια νοσοκομεία.


	ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
	 Τα έξοδα κηδείας, δύο μέτρα και σταθμά
	 ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΠΕΝΤΕΛΗΣ: «Θα αποτρέψουμε τη μεταφορά των προσφυγόπουλων στο "Αμ. Φλέμινγκ"»
	 Δεν απεργούν οι γιατροί του Νοσοκομείου
	 Στο Αμβούργο η Αλεξία χάρη στην αγάπη του κόσμου!
	 ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ: Γέννησε το βρέφος σπίτι και μετά το παράτησε σε πολυκατοικία
	 Μαζικός αγώνας ενάντια στην εμπορευματοποίηση και την «ευέλικτη» εργασία στην Υγεία
	 Σε οριακή κατάσταση το Γενικό Νοσοκομείο Λάρισας
	 Νέες θεραπείες για το άσθμα
	 ΚΑΛΥΨΗ ΑΝΑΓΚΩΝ ΤΟΥ ΑΥΤΟΝΟΜΟΥ ΤΕΠ ΓΙΑ ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ, ΖΗΤΑ Ο ΑΛ. ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
	 Εκδήλωση του συλλόγου νεφροπαθών για τις μεταμοσχεύσεις

	ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ
	 «Ο προϋπολογισμός αποτυπώνει τη στήριξη της κυβέρνησης στα ιδιωτικά συμφέροντα»
	 Διαμαρτυρία εναντία στη συγχώνευση και το κλείσιμο προνοιακών ιδρυμάτων
	 Πανυγειονομική απεργία και πορεία "σωτηρίας" της Δημόσιας Υγείας


